


Guide to Enrol 活動報名指引

1. Please note our new enrolment rules:

Type of Programme	Enrolment Rules (Apply for October to December 2024)	Date of Enrolment	
		High Priority Group for Enrolment	
Core Programme (P.12-13; 15-62)	<ul style="list-style-type: none"> Maximum of 10 confirmed programmes (including programmes on wait-list). 	<ul style="list-style-type: none"> Those diagnosed in or after 2022 or, In recurrence and under cancer treatment or, Palliative stage 	Those diagnosed in or before 2021
Wellness Programme (P.14; 63-79)	<ul style="list-style-type: none"> Maximum of 3 confirmed programmes & 2 programmes in wait-list. Once your enrolment is confirmed, please mark down the details. No further reminder calls will be arranged. For programmes with  or marked "enrol only 1 specific programme means an applicant can only enrol in 1 programme in that category. Unless otherwise specified, 60% of the quota will be arranged for the priority group. 		Thursday, 19 Sept





2. During the enrolment period (19, 20 Sept), we only accept registration by phone calls.

3. To be fair to all participants, a maximum of 5 enrolments will be processed per phone call.

Example: Enrol for one programme : 1 time
 Cancel one enrolment : 1 time
 Enrol for another programme : 1 time
Total number of enrolments : 3

Applicants may call again later to apply for other programmes. We will prioritise users who have been recently diagnosed, or are in recurrence and palliative stages. Please call the center before the enrolment dates to update your health conditions.


4. During the enrolment period (19, 20 Sept), participants can call any of our Hong Kong Cancer Fund Support Centres to register or cancel any of the enrolled programmes. However, after the enrolment period, please contact the designated Hong Kong Cancer Fund Support Centres directly to register or cancel. Participants can refer to the first English letter of the programme code to identify the center to which the programme belongs.

Centre	First English Letter of the Programme Code	Telephone
 North Point	C	3667 3030
 Central	F	3667 3131
 Wong Tai Sin	W	3656 0700
 Kwai Chung	K	3667 3232

Information for Participants

- Once your enrolment is confirmed, please note the start of the programme.
- To maximize the benefits of the programme and out of respect for other participants, please arrive 10 minutes early before the programme begins.
- If you are unable to attend a scheduled programme, please contact us as soon as possible to cancel the enrolment. With at least one week advance notice, we can assign the reservation to others on the waiting list.
- Without prior permission obtained from Hong Kong Cancer Fund, photography, video/audio recording are not allowed throughout the programme.
- Participants should read the programme details and choose what is appropriate for their health status. Please seek medical advice prior to enrolling if necessary. Hong Kong Cancer Fund shall not be liable for any injury that the participant may suffer during the programmes.
- To anyone who causes a disturbance that seriously impedes the regular implementation of the programme, Hong Kong Cancer Fund reserves the right to decide whether the participant can continue attending the programme.

1. 最新活動報名規則如下：

活動類別	報名規則 (適用於2024年10至12月)	開始報名日期	
		優先報名群組	2021年或以前 確診患者
核心活動 (第12-13; 15-62頁)	<ul style="list-style-type: none"> 正選及後備合共不多於十項。 	<ul style="list-style-type: none"> 2022年或以後確診患者或； 復發而正接受治療中的癌症患者或； 紓緩期癌症患者 	2021年或以前 確診患者
身心靈健康活動 (第14; 63-79頁)	<ul style="list-style-type: none"> 最多三項正選及兩項後備。正選者在報名時一經確認，將不再以電話通知。 活動註有  號或「備註」上寫明只能選報一個該類型的活動，意指，只可選報一個該類型的活動。 除指定活動外，60%的名額將分配優先報名群組。 		





2. 活動報名期間(9月19、20日)只接受電話報名。

3. 為了公平起見，每次來電最多只會處理五項活動報名。

例子：報名一項活動：1次
 報名後取消該活動報名：1次
 再報名另一項活動：1次
 將當3項活動報名計算。

若有需要，參加者可再致電報名參加其他活動。新確診、復發及紓緩期癌症患者的報名會被優先處理。敬請在報名日期前致電中心以更新閣下病況資料。

4. 9月19、20日期間可致電任何一間香港癌症基金會服務中心進行報名。由9月21日起，參加者需致電或親臨該活動所屬的指定中心進行或取消報名。可參考活動編號的首個英文字母以識別該活動的所屬中心。

中心	活動編號首個英文字母	電話
 北角	C	3667 3030
 中環	F	3667 3131
 葵大仙	W	3656 0700
 葵涌	K	3667 3232

參加者須知

- 報名成功後，請自行記下活動的舉辦時間。
- 請於活動開始前十分鐘到達，以示對其他參加者的尊重。
- 如未能出席活動，敬請儘早通知本會職員。請於活動舉辦前最少一星期作出通知，以便安排後補人士填補空缺。
- 課程進行中，除經本會特別安排或許可，請勿錄音、錄影及攝影。
- 參加者需清楚及瞭解活動內容，並按身體狀況選擇適合活動，如有需要，應在報名活動前徵詢醫生建議。如參加者因個人疏忽或健康及體能上的不足而導致任何損傷，香港癌症基金會恕不負責。
- 如因個人行為而破壞活動秩序、或因任何原因發生爭議，本會保留最終給予參與活動資格的決定權。